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1. ÜLEVAADE LASTEAIA TEGEMISTEST

Lasteaia direktor Helin Vinter andis ülevaate lasteaia tegemistest.

ETTEPANEK: Hoolekogu võiks muuta lasteaia sünnipäeva nädalal korraldatava disko

iga-aastaseks traditsiooniks, mida organiseeritakse koostöös lasteaiaga.

2. LIIKLUSKORRALDUS LASTEAIA ÜMBER

Pärast moodulmajade paigaldamist Ida- Niidu lasteaia parkimisalale ning parkla asukoha

ümberkorraldamist endisele rulapargi territooriumile on lasteaia lähiümbruses tekkinud

liikluskorraldusega seonduvad probleemid, mis on kohati isegi ohtlikud. Punga tänaval, kus

liiklus on kahesuunaline ja parkimine lubatud, tekitab parklasse, millel on ainult üks sisse- ja

väljapääs, sõidukite sisenemisele ja väljumisele tõsiseid raskusi. Muret tekitab ka maikuus



avatavate kahe uue rühma avamine moodulmajades, mis suurendab liiklusele koormust

veelgi.

Olukorrast lähemalt:

● Parklasse sisenemisel on keeramisraadius väga kitsas, kuna Punga tänaval

pargivad autod parklasse sissekeeramise vahetus läheduses. Suuremate

gabariitidega autodel on peaaegu võimatu parklasse siseneda või sealt välja

saada, kui vaba parkimiskohale on vahepeal keegi parkinud.

● Parklast välja keeramine, eriti tipptunni ajal, on võimatu, seda eriti juhul, kui

mõlemalt poolt Punga tänavalt tulevad autod. Parklast välja tulev auto ei mahu

nende kõrvale.

● Õie tänavale tekib tänu Punga tänaval tekkinud sisse- ja väljasõidu segadusele

pikk autorivi, mis omakorda muudab Õie tänaval liikluskoormust ja tekitab ka

seal segadust.

● Kitsas parklasse sisse- ja väljasõit raskendab kaubaautode ligipääsu, eriti

tipptunni ajal.

● Kitsad olud raskendavad vajadusel ka operatiivsõidukite läbipääsu.

● Parklas puuduvad märgistused (jooned, kuidas parkida). Pargitakse vahetult

parkla sisse- ja väljasõidu juurde nii parklas kui parklast väljas, mis omakorda

tekitab liiklussegadust nii parklas endas kui ka Punga ja sealt edasi Õie

tänaval.

● Liiklusmärgistuse puudumise tõttu pargitakse parklas kinni ka evakuatsiooni-

ja kaubateed.

ETTEPANEK

Hoolekogu arutelu tulemusena välja pakutud võimalikud lahendused parkimis- ja

liikluskorralduse sujuvamaks muutmiseks:

● Vaadata kogu liiklus- ja parkimiskorraldus lasteaia ümber terviklikult üle.

● Märkida parkla liiklus- ja teemärgistus (sh jooned maha) veel enne uute

rühmade avamist maikuus, mitte oodata sellega augustini.

● Vaadata üle ja vajadusel kohandada kogu lasteaia ümbruse liiklus- ja

teemärgistust.

● Muuta Punga tänava lõik ühesuunaliseks.

● Teha parklasse eraldi sisse- ja väljasõit, mis muudaks parklas liikluse

sujuvamaks.



● Piirata parkimist Punga tänaval, parklasse sissesõidu vahetus läheduses,

eesmärgiga suurendada pöörderaadiust ja nähtavust parklasse sisse- ja

väljasõidul.

● Vaadata üle sisse- ja väljasõidud nii, et säiliks võimalikult palju parkimiskohti:

parkimisnurk võiks olla 45 kraadi praeguse täisnurga asemel.

● Kauba mahalaadimiskoht peaks olema eraldatud tõkkepuuga, mitte ketiga.

OTSUSTATI:

Liiklus- ja parkimiskorralduse ettepanekud saata hoolekogu esimehe poolt Saaremaa valla

liikluskomisjonile ja Saaremaa Vallavalitsuse majandus- ja haldusosakonna juhile.

4. JOOKSVAD KÜSIMUSED

Jalgpalliväljaku korrashoid lasteaia kõrval

Jalgpalliväljakut kasutavad aktiivselt nii kogukonna liikmed, lasteaiaõpetajad liikumistundide
raames kui ka huvihariduse treenerid, kes korraldavad seal lastele treeninguid. Praegune
väljaku kate on väga vananenud ja vajab uuendamist. Teeme ettepaneku asendada olemasolev
kate kas uue või vähem kulunud ja ohutuma materjaliga.

Moodullasteaia töökorraldus

Hetkel on pooleli õpetajate ja assistentide kandideerimise protsess, mis lõppeb 11.aprill.

Õunakohvikute päev

Kaardistati tegevused.

Mudaköök

Arutelu mudaköökide võimaluste üle lasteaia hoovialale.
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